
 

 

 
 

 

Poznań, 28 marca 2023 r. 

 

Interpelacja 

ws. wprowadzenia energooszczędnych technologii i rozwiązań w przestrzeni oraz 

budynkach publicznych miasta Poznania 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

Uprzejmie proszę o informacje, w jaki sposób miasto w ostatnich pięciu latach 

realizowało punkt Strategii Rozwoju Miasta Poznania 2020+ w zakresie działania 

strategicznego 3.6.2., tj. Wprowadzenie nowoczesnych, energooszczędnych technologii i 

rozwiązań w przestrzeni i budynkach publicznych, w tym wdrożenie inteligentnych rozwiązań 

z zakresu większego wykorzystania energii odnawialnej. Zależy mi także by dowiedzieć się, 

jakie rozwiązania spójne z polityką zrównoważonego rozwoju są wdrażane przy 

projektowaniu infrastruktury miejskiej już na etapie planowania, a także zapoznać się z jak 

największą ilością przykładów takich działań. 

 

Łączę wyrazy szacunku, 

Mateusz Rozmiarek 

 

 

Radny Miasta Poznania 


